
  

 

 

           

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 
 

П Р О Т О К О Л 

 

3 вересня 2020  року                    м. Черкаси                                              № 38 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

Всього членів комісії – 6 

 

ПРИСУТНІ – 6: голова постійної комісії – Доманський В.М., секретар постійної 

комісії – Ковбоша О.Р., члени комісії: Веретільник В.В., Кашко О.М.,  

Коваленко В. М., Озірний О.А. 

 

Присутні запрошені особи (список додається). 

У засіданні взяли участь: 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови Черкаської обласної ради; 

Сегеда А.В. – заступник голови Черкаської обласної ради. 

 

Порядок денний: 

1. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

ВЕРЧИКУ А.П.  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

2. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України за 

внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

ФЕСЕНКУ М.М.   

Доповідає: 

Коваленко 

Олександр Анатолійович 

-

- 

депутат Черкаської обласної ради  

3. Про призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Н.І. на посаду директора 

комунального закладу "Школа вищої спортивної майстерності" Черкаської 

обласної ради  

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

-

- 

начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради  

Зеленський 

Максим Васильович 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  
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4. Про обласну соціальну програму забезпечення рівних прав та 

можливостей жінок і чоловіків на період до 2021 року  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI 

"Про обласну програму поліпшення   кінообслуговування   населення   на   

2014-2020 роки"  

Доповідає: 

Фіть  

Людмила Володимирівна 

 

-

- 

начальник Управління культури та 

охорони культурної спадщини 

облдержадміністрації                                                                                                               

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-3/VІ 

"Про обласну програму розвитку громадянського суспільства на період до 2020 

року" 

Доповідає:  

Шаповал  

Олена Миколаївна 

-

- 

заступник начальника Управління – 

начальник відділу інформаційної 

діяльності Управління комунікацій 

облдержадміністрації                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

7. Про внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в 

області на 2016 - 2020 роки  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 
 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.09.2018 №24-59/VIІ 

"Про деякі питання щодо проведення спортивних заходів"  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 
 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 №34-47/VII 

"Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік"  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

-

- 

директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

10. Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021-2027 роки  

Доповідає: 

Стеценко  

Василь Борисович 

-

- 

директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

11. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку   

Черкаської області на 2019 рік  

Доповідає: 

Стеценко  

Василь Борисович 

-

- 

директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 
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12. Про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016 № 4-3/VІІ 

"Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей на 2016-2020 роки"  

Доповідає: 

Зеленський 

Максим Васильович 

-

- 

начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

13. Про затвердження Положення про порядок використання Герба і 

Прапора Черкаської області  

Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

-

- 

керівник секретаріату обласної ради 

14. Різне 

14.1 Про відповідь управління культури та охорони культурної спадщини 

облдержадміністрації на доручення постійної комісії про підготовку проєкту 

звернення  до Верховної Ради України та Кабінету Міністів Ураїни щодо  

оголошення 2021 року Роком Луки Кримського. 

14.2 Про лист Управління культури та охорони культурної спадщини 

облдержадміністрації, щодо проведення робіт на території Корсунь-

Шевченківського державного історико –культурного заповідника. 

 

Голосування за порядок денний (за основу та в цілому): 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про клопотання управління у 

справах сім’ї, молоді  та спорту облдержадміністрації щодо відзначення 

Премією Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток 

парламентаризму, місцевого самоврядування Верчика Артема Павловича – 

члена Золотоніської міської молодіжної громадської організації "Центр 

розвитку молоді"; коротко доповів про досягнення Верчика Артема. 

Проєкт рішення, відомості про досягнення кандидата додаються до 

протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України ВЕРЧИКУ А.П." та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України за внесок 

молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

ФЕСЕНКУ М.М.". 
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Фесенко М.М. коротко розповів про свою діяльність. 

Проєкт рішення, відомості про досягнення кандидата додаються до 

протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток 

парламентаризму, місцевого самоврядування ФЕСЕНКУ М.М." та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утримались" - 1, "Не голосували" - 0. 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Н.І. на посаду директора комунального 

закладу "Школа вищої спортивної майстерності" Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що Стороженко-Сіренко Наталію Іванівну визнано переможницею 

конкурсу на посаду директора комунального закладу та пропонується 

укладання з нею контракту строком на п’ять років. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Наталії Іванівни 

на посаду директора комунального закладу "Школа вищої спортивної 

майстерності "Черкаської обласної ради" та проєкт рішення обласної ради "Про 

призначення СТОРОЖЕНКО-СІРЕНКО Н.І. на посаду директора комунального 

закладу "Школа вищої спортивної майстерності" Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про обласну соціальну програму забезпечення рівних прав та можливостей 

жінок і чоловіків на період до 2021 року" та зазначив, що програма розроблена 

з урахуванням пропозицій громадських організацій і що метою її є 

удосконалення механізму забезпечення рівних прав та можливостей жінок і 

чоловіків у всіх сферах життя суспільства та впровадження європейських 

стандартів рівності.  

Проєкт рішення додається до протоколу. 
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В обговоренні взяли участь: Доманський В.М., Ковбоша О. Р., Коваленко 

В. М., Озірний О.А. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про обласну соціальну 

програму забезпечення рівних прав та можливостей жінок і чоловіків на період 

до 2021 року" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" -1 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

5.СЛУХАЛИ: 

Фіть Л.В., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI "Про обласну 

програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2020 роки". 

Доповідач повідомила, що проєктом рішення пропонується продовжити  

строк дії обласної програми до 31.12.2021 та  у тексті Програми замінити назву 

структурного підрозділу облдержадміністрації, Додаток до Програми 

пропонується викласти у новій редакції. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

Тарасенко В.П. запитав начальника Управління культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації про те, чи було проаналізовано 

роботу комунального підприємства "Черкасиоблкіно" та зазначив, що 

погоджуючи продовження строку дії обласної програми поліпшення 

кінообслуговування населення, погоджується продовження діяльності даного 

комунального підприємства, яке не виконує функцій комунального 

підприємства і два роки здійснює свою діяльність без погодженого фінансового 

плану. Також додав, що, на відміну від господарської діяльності, культурно-

просвітницькі заходи підприємством проводяться. 

Фіть Л.В., яка зазначила, що проводити аналіз діяльності підприємства  

за цей рік не дуже доцільно тому, що на його діяльність дуже вплинули  

обмежувальні карантинні заходи; погодилась з тим, що у підприємства  

є проблеми і, що Управління культури та охорони культурної спадщини готове 

над цим працювати. 

Доманський В.М. запропонував начальнику Управління культури та 

охорони культурної спадщини відвідати підприємство. 

Петров В.О., який поінформував про те, що останні три роки обласна рада 

порушує питання щодо діяльності даного підприємства. Додав, що 

представники обласної ради, обласної державної адміністрації вивчали роботу 

даного підприємства з виїздами на місце його знаходження. Також 

пропонувалося реорганізувати підприємство, об’єднавши в одне 

"Черкасиоблкіно", "Обласний центр народної творчості та культурно-

освітницької роботи" та "Об’єднання художніх колективів", що дозволить 

зекономити фінансові витрати на утримання трьох підприємств одночасно із 

збереженням культурно-просвітницької роботи. Петров В.О. доповів, що 
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комунальне підприємство "Черкасиоблкіно" два роки здійснює свою діяльність 

без погодженого фінансового плану та відмітив, що комунальні підприємства 

фінансуються тільки після затвердження програми фінансової підтримки, що 

погоджується Антимонопольним Комітетом України. 

Кравченко Н.М., яка відмітила, що комунальне підприємство без 

погодженого фінансового плану не може фінансуватися з обласного бюджету. 

Якщо перевірка виявить, що фінансова підтримка підприємства здійснювалося 

без погодженого фінансового плану, підприємство зобов’язане буде повернути 

кошти до обласного бюджету.  

Коваленко В.М., яка висловилася щодо необхідності збереження профілю 

підприємства, що займається популяризацією українського кіно. Запропонувала 

підтримати проєкт рішення обласної ради в частині зміни найменування 

структурного підрозділу Черкаської обласної державної адміністрації з 

"Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю обласної державної 

адміністрації" на "Управління культури та охорони культурної спадщини 

Черкаської обласної державної адміністрації". Щодо продовження дії програми, 

то депутат запропонувала обговорити це питання окремо та, в разі необхідності, 

повернутися до його розгляду. 

Тарасенко В.П., який запропонував звернутись до Черкаської обласної 

державної адміністрації з пропозицією відновлення роботи з вивчення питання 

щодо доцільності функціонування комунального підприємства 

"Черкасиоблкіно". 

Доманський В.М. зазначив, що постійна комісія зможе зібратися для 

розгляду питання щодо продовження дії програми відразу після вирішення 

питання про функціонування підприємства та внесення офіційних пропозицій. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI "Про обласну програму 

поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2020 роки" в частині  зміни 

найменування структурного підрозділу Черкаської обласної державної 

адміністрації з "Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю 

обласної державної адміністрації" на "Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної державної адміністрації". 
2. Звернутись до Черкаської обласної державної адміністрації з 

пропозицією відновлення роботи з вивчення питання щодо доцільності 

функціонування комунального підприємства "Черкасиоблкіно" із залученням 

спеціалістів Управління культури та охорони культурної спадщини обласної 

державної адміністрації, управління майном виконавчого апарату обласної 

ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

6. СЛУХАЛИ: 

Марунчак Ю.В., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

ради "Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-3/VІ 
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"Про обласну програму розвитку громадянського суспільства на період до 2020 

року" та зазначила, що пропонованими змінами продовжується строк дії 

програми на рік – до 31.12.2021 року. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24.04.2015 № 39-3/VІ "Про обласну програму розвитку 

громадянського суспільства на період до 2020 року" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

7. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в області 

на 2016 - 2020 роки" та зазначив, що зміни вносяться у зв’язку з необхідністю 

покращення матеріально-технічної бази розвитку та популяризації водних видів 

спорту, зокрема веслування академічного, веслування на байдарках і каное, 

триатлону та інших. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до 

програми розвитку фізичної культури і спорту в області на 2016 - 2020 роки" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

8. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.09.2018 №24-59/VIІ "Про 

деякі питання щодо проведення спортивних заходів" та зазначив, що даними  

змінами затверджуються інші норми витрат на харчування та витрати на 

лікарські засоби, вироби медичного призначення для учасників спортивних 

заходів державного та обласного рівнів, спортсменів шкіл вищої спортивної 

майстерності, спеціалізованих дитячо-юнацьких спортивних шкіл 

олімпійського резерву та дитячо-юнацьких спортивних шкіл. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 21.09.2018 №24-59/VIІ "Про деякі питання щодо проведення 
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спортивних заходів" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

9. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 №34-47/VII "Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік " та ознайомила із змінами та 

доповненнями, що стосуються питань освіти, науки, культури, молодіжної  

політики та спорту. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

В обговоренні взяли участь: Веретільник В.В., Кашко О.М.,  

Ковбоша О. Р., Коваленко В. М., Озірний О.А. 
 

ВИРІШИЛИ:   

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII "Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2020 рік" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 5 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 1, "Не голосували" - 0. 
 

10. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В.Б., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021-2027 роки" та 

зазначив, що, даним рішенням пропонується затвердити Стратегію розвитку 

Черкаської області на період 2021-2027 роки. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про Стратегію розвитку 

Черкаської області на період 2021-2027 роки" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається до протоколу. 
 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

11. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В.Б., який поінформував про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2019 рік. 

Інформація додається до протоколу. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку  Черкаської області на 2019 рік взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 18.12.2018 № 28-1/VІІ "Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2019 рік" у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Висновок додається до протоколу. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради від 25.03.2016 № 4-3/VІІ "Про обласну програму оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016-2020 роки". 

Інформація додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 25.03.2016      

№ 4-3/VІІ "Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей на 2016-

2020 роки" взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                                     

від 25.03.2016 № 4-3/VІІ "Про обласну програму оздоровлення та відпочинку 

дітей на 2016-2020 роки". 

Висновок додається до протоколу. 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б. Є., який поінформував, що виконання доручення постійної 

комісії з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту 

виконавчим апаратом обласної ради підготовлено та подано на розгляд 

Положення про порядок використання Герба і Прапора Черкаської області. 

Доповідач зачитав основні положення проєкту. 

Проєкт рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради "Про затвердження Положення 

про порядок використання Герба і Прапора Черкаської області" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  

Висновок додається до протоколу. 

 

Голосування: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

14.1. СЛУХАЛИ: 
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Доманського В.М., який повідомив про те, що на виконання доручення 

постійної комісії, Управління культури та охорони культурної спадщини 

облдержадміністрації інформує, що пропозиції щодо відзначення пам’ятних дат 

і ювілеїв  подаються Кабінету Міністрів України не пізніше ніж за півтора року 

до дати їх відзначення. 

Лист Управління культури та охорони культурної спадщини додається до 

протоколу. 

Озірного О.А., який зазначив, що йдеться про відомого історика 

літератури, письменника, який жив на Звенигородщині, Агатангела 

Кримського. Депутат запропонував оголосити 2021 рік роком Агатангела 

Кримського на Черкащині, якщо порушені терміни щодо відзначення на 

державному рівні. 

Доманський В.М.  запропонував внести на розгляд тридцять восьмої сесії 

обласної ради питання "Про оголошення 2021 року роком Агатангела 

Кримського на Черкащині" та доручити Управлінню культури та охорони 

культурної спадщини облдержадміністрації підготувати відповідний проєкт 

рішення обласної ради, який  подати для  розгляду постійній комісії в термін до 

08.09.2020. 

 

Голосування за пропозицію Доманського В.М.: 

"За" - 6 , "Проти" - 0 , "Утримались" - 0, "Не голосували" - 0. 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

14.2. СЛУХАЛИ: 

Фіть Л.В., яка поінформувала про виконання доручення голови 

Черкаської обласної ради щодо проведення робіт на території Корсунь-

Шевченківського державного історико – культурного заповідника. 

Інформація додається до протоколу. 

Голосування з цього питання не проводилось 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                          В. ДОМАНСЬКИЙ 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                     О. КОВБОША 

 


